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A   következő írásban a 2016.-os évről szeretnék beszámolni. 
Működésünk személyi és tárgyi feltételei ez idő szerint megfelelőek.  Anyagi 

lehetőségeink javultak, mivel valóban nőtt a finanszírozás.   Az   új vállalkozási 

forma bevált.  
Beteg létszámunk 1713 fő, nem változik lényegesen. 
2016-ban halálozás 28 fő volt, (2015-ben 43 fő), ebből kórházban 20, otthon 

8 fő.  
Konkrétan a halálokokat tekintve szív-és érrendszeri ok 32 %-ban, daganat 

40 %-ban, stroke (agyi érrendszeri) 16 %-ban, alkoholizmus 4 %-ban, egyéb 
ok 8 %-ban szerepelt.  Öngyilkosság tavaly nem volt. 

A gondozás a legfőbb feladatunk lenne. Gondozunk 224 szív-  és 

érrendszeri, 30 stroke, 205 cukorbeteg, 322 magas vérnyomásos, 40 
mozgásszervi, 62 reumatológiai, 30 gyomor-bél, 34 idegrendszeri   beteget. 

2016-ban 11053 betegellátás volt, ebből 455 eset otthon, 10598 
rendelőben. 2015-ben 10766 ellátás történt. 

Táppénzes helyzet: 2016.-ban 10130 táppénzes napot adtunk ki. (2015.-

ben   9120-at.)  Most volt egy kis emelkedés. 
A   leszázalékolásokról   évek óta nem kapunk értesítést.   Sajnos nagyon 

sok az adminisztráció, ez az aktív munkától veszi el az időt, energiát.  Az 

egészségügy helyzete kicsit javult, de még nagyon sok a probléma.  Ennek 
alapvetően a pénzhiány az oka.  Az orvosok   és   e.ü.   dolgozók száma is 

csökken, a migráció nem szűnt meg.  Az egészségügy kettévált, a   jó anyagi 
helyzetű betegek lassan átmennek a magánszektorba. Az egészségügy   
helyzetén csak egy átfogó reform segíthet. 

Az   ügyeleti   ellátás működik, de komoly gondokkal.  Az indokolatlan 
igénybevétel aránya legalább 30 %. Összesen 8 orvos hajlandó ügyelni a dorogi 

régióban.  A   Sürgősségi Betegellátó Osztályra is sok panasz van, elsősorban 
a hosszú várakozási idő. Ennek egyszerű oka van, a szakemberhiány. A 
Mentőszolgálat sürgősségi része még jól működik.  

Az   új rendelőben   még nincs rendben a fűtés.  Ha a felnőtt rendelőben 
kellemes meleg volt télen, a gyermekorvosi és a védőnői rendelőben hideg volt, 
a légkondival kellett rásegíteni, ami elég drága megoldás. Jó lenne ezen a 

problémán egyszer túllenni. 
A szuterén a télen nem ázott be, viszont nem is volt hó.  A rendelő hátsó 

oldalán úgy tűnik, a légkondícionáló miatt hullik a vakolat.  
Minden   gond, baj   ellenére munkakedvünk a régi, reméljük, hogy ezután 

már jobb idők jönnek.  Kérem   a Képviselőtestületet, hogy fogadja   el a 

beszámolómat. 
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